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Pekka Lankinen kertoi palautetta vanhusneuvoston laajan 
hyvinvointisuunnitelman käsittelystä, todeten että ehkä asiakastyytyväisyys 
kysely toisi näkökulmaa ja asioita hyvinvointisuunnitelmaan. 
 
Kiinteistösalkun osakehuoneistojen osalle Pekka Lankinen ehdotti jatkuvaa 
arvonmääritystä. 
 
Pekka Lankinen tiedusteli onko Rautjärvellä tarvetta koulujen joululomien 
jatkamiseen, johon kunnanjohtaja totesi ettei tällä hetkellä ole tarvetta, 
koska tilanne on Rautjärven osalta rauhallinen ja hyvä. 

 
Esittelijä Kunnanjohtaja Anttila Harri 

 
Päätösehdotus Merkitään tiedoksi   

 
Päätös Merkittiin tiedoksi. 
 


